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Hörselslingor 

l Sverige finns ett mycket stort antal hörseblingor installerade. avsedua att 

underlätta för hörsebkadade att följa prc..:dikningar. föreurag och debatter. 

Enligt samstämmiga uppgifter fran säviii de hörselskadalies organis<�tioner 

som f rim cn�kilda hörselskadalic iir det mycket vanligt- för att inte rent ut 

säga regel- att dessa anläggningar inte fungerar eller fungerar endast med 

stora störningar. 

Detta problem är naturligtvis inte statligt. eftersom anläggningarna i fråga 

som regel instilllerats av församlingar. ideella organisationer eller ägare till 

samling�lokaler i största allmänhet. Däremot kan viii problemet meu icke 

fungerande anläggningar göras till föremål för en statlig utredning. med mål

�ättning iltt utreda hur de hörselskadades problem med hörselslingorna ska 

kunna lösas. 

Flera vägar Lir hiir tänkbara. Dc som gör installationerna kunde åläggas 

g<�rilntera dc ra� funktion under vi�s tidrymd. varefter dc kunde teckna servi

cekontrakt med iigarna att hålla dem i trim efter garantitidens utgång. De 

manga gamla anläggningar. som �edan länge är installerade. kräver dock 

andra åtgiirder. bl.a. emedan de firmor som på sin tid installerade dem ofta 

ej ILingre finn� kvar. Detta bör alltsil utredas. kanske samtidigt med att olika 

hör�clslingor� tekniska effektivitet och säkerhet utreds. Utöver själva utre

dandct iir det dock klart att det allmänna ej kan anses hil något ansvar för 

hör�eblingorna� funktion�duglighet. 

Hemst�illan 

Med hänvisning till det anförda hemstiills 

att riksdagen begiir att regeringen tilbiitter en utredning om hur 

funktionsdugligheten ho� hörselslingor för hörselskadade lämpligen 

5kall kunna kontroller<��. givetvis dock utan annan kostnad för det all

männa än vad �jiilva utredningen kan kommil att kosta. 

Stockholm den 23 januari 1990 

Lars De Geer (fp) 
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